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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2019/20:710 En europeisk klimatlag

Klimatkrisen är vår tids största fråga och någonting som inte kommer att lösa 
sig själv. Sverige, EU och världen står inför många helt avgörande 
klimatutmaningar, vilket kräver fler samarbeten på alla nivåer. Tyvärr finns det 
länder och aktörer som inte har samma bild av klimatkrisen och som på många 
sätt motarbetar eller nedprioriterar utvecklingen på detta område. Förra veckan 
hölls klimattoppmötet i Madrid, ett möte som jag tror att många lade stor vikt 
vid och hade höga förhoppningar på.

Statsministern nämnde i sitt anförande om EU-deklarationen den 13 november 
2019 att ”Sverige ska därför driva på för en klimatlag på EU-nivå”. 
Klimatkrisen kräver att vi agerar här och nu med effektiva och handfasta 
lösningar för att stoppa den globala uppvärmningen i tid. 

Med tanke på det ovan nämnda om vikten av att agera starkt och 
om svårigheterna att få medlemsstater att samarbeta är min fråga till miljö- och 
klimatminister Isabella Lövin: 

 

Hur ämnar ministern verka för att förverkliga det som statsministern sa om en 
europeisk klimatlag?

………………………………………

Helena Antoni (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-20
Besvaras senast
2020-01-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


